
Langå Miljøgruppe – Formandsberetning 2024 
 
2024 har været et år med relativt lav aktivitet.  
Vi har haft 2 medlemsmøder, 1 generalforsamling og 1 bestyrelsesmøde. 
 
Vores konto i Sparekassen Djursland er lukket og pengene overført til min 
netbank – kaldet ”lønkonto 2”. 
 
Vi har lavet skrivelse om ”Hastighedsnedsættelse i Langå by”. Forslag 40 km/h. 
Sendt til Trafiksikkerhedsrådet. Ikke behandlet på møde i marts. Måske på andet 
møde, men Trafiksikkerhedsrådet er stadigvæk svært at finde digitalt. 
 
Langå  
9. februar 2025 
 
Leif Mårtensson 
 
 


